

**Didenda
miliki 88
pasang
kasut tiruan**

Kuala Lumpur: Seorang ahli perniagaan yang memiliki 88 pasang kasut jenama antarabangsa tiruan yang mahu dijual dijatuhkan hukuman denda RM14,000 oleh Mahkamah Sesyen di sini. Hakim Manira Mohd Nor menjatuhkan hukuman itu terhadap Lim Sow Fong, 56, yang mengaku bersalah selepas tuduhan dibacakan terhadapnya. Lim didakwa memiliki empat pasang jenama Channel, lapan pasang kasut Louis Vuitton dan 76 pasang Gucci.

HARIAN METRO

KUALA LUMPUR



PAHANG



PULAU PINANG



SELANGOR



68 lokasi terjejas akibat jerebu

■ Selangor catat bacaan indeks pencemaran udara tidak sihat

Fairul Asmaini Mohd Pilus
asmaini@nstp.com.my

Kuala Lumpur

Kawasan Johar Setia Klang, Selangor mencatatkan bacaan indeks pencemaran udara (IPU) tidak sihat setakat jam 4 petang semalam.

Berdasarkan data di laman web Sistem Pengurusan Indeks Pencemaran Udara Malaysia (APIMS) Johar Setia Klang merekodkan bacaan IPU 104 berbanding 103 pada jam 12 tengah hari.

Manakala 67 lokasi lain di

seluruh negara merekodkan bacaan IPU sederhana iaitu antara 51 hingga 98.

Selain itu, sehingga jam 4 petang semalam juga, tiada lokasi yang mencatatkan bacaan IPU pada paras baik.

Bacaan IPU antara 0 hingga 50 adalah dikategorikan paras baik, 51 hingga 100 (sedehana), 101 hingga 200 (tidak sihat), 201 hingga 300 (sangat tidak sihat) manakala 300 ke atas berbahaya.

Orang ramai boleh mela-

yari <http://apims.doe.gov.my> untuk mengetahui maklumat IPU semasa yang dikemas kini setiap jam.

Maklumat cuaca terkini turut dipaparkan menerusi laman web MetMalaysia atau aplikasi myCuaca dan media sosial MetMalaysia. Dalam pada itu, semua pihak dinasihatkan supaya tidak melakukan pembakaran terbuka dan mengurangkan aktiviti di luar rumah.

Mereka yang mengalami penyakit seperti batuk, se-

lesema, asma, sakit mata, sakit jantung atau paru-paru yang kronik hendaklah mendapatkan rawatan dengan segera jika keadaan bertambah buruk.

Penunggang motosikal, mereka yang bekerja di luar bangunan atau di tempat yang berhabuk termasuk yang dikenal pasti sebagai kumpulan berisiko tinggi juga dinasihatkan supaya memakai penutup hidung dan mulut.

Selain itu, orang ramai juga diminta untuk menyalakan lampu kenderaan semasa memandu apabila keadaan berjerebu dan jarak penglihatan berkurangan.

FAKTA
Bacaan IPU antara 0 hingga 50 adalah dikategorikan paras baik

Jokowi malu kepada Malaysia, Singapura akibat masalah jerebu

Jakarta: Presiden Indonesia Joko Widodo (Jokowi) berkata beliau malu kepada Malaysia dan Singapura yang turut terjejas jerebu akibat kebakaran hutan di Indonesia.

"Saya kadang-kadang malu. Minggu ini saya mahu ke Malaysia dan Singapura. Tapi, saya tahu minggu ke-

marin (minggu lepas) sudah jadi headline (tajuk berita), jerebu masuk lagi ke negara tetangga kita. Saya check (semak) jerebu ini apa, ternyata asap," kata Jokowi dipetik media tempatan.

Bellau berkata demikian dalam Mesyuarat Penyelidikan berkaitan Pengendalian Kebakaran Hutan di Is-

“**Minggu ini saya malu ke Malaysia dan Singapura. Tapi, saya tahu minggu lepas sudah jadi tajuk berita, jerebu masuk lagi ke negara tetangga kita**”

Joko Widodo

tana Negara, kelmarin.

Jokowi menerusi akaun Instagramnya semalam pula berkata, beliau mengarahkan semua pihak berkaitan agar lebih serius menangani kebakaran hutan di negara ini.

Jokowi berkata, beliau tidak mahu kejadian kebakaran pada 2015 yang memusnahkan kawasan seluas

2.6 juta hektar di Kalimantan dan Sumatera kembali berulang.

Berdasarkan data yang di-siarkan Kementerian Alam Sekitar dan Perhutanan (KLHK) Indonesia, lebih 42,000 hektar kawasan hutan dan ladang direkodkan terbakar sejak Januari lepas di republik ini.

Ketika ini, beratus-ratus hektar dilaporkan masih terbakar melibatkan enam wilayah dan beberapa daerah (kabupaten) di seluruh Indonesia.

Jokowi dijadual mengadakan lawatan rasmi ke Malaysia dan Singapura pada Khamis dan Jumaat ini. - Bernama